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Vragen van lid Langkamp (SP) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
de verloskundige spoedzorg in
Nederland een ramp is. (Ingezonden
22 september 2009)

1
Wat is uw reactie op de uitspraak van
de heer Bruijnse, hoogleraar
gynaecologie en verloskunde te
Utrecht, dat de verloskundige
spoedzorg in Nederland een ramp
is?1

2
Deelt u de mening dat de
verloskundige spoedzorg in
Nederland verbeterd moet worden?
Zo ja, welke maatregelen gaat u
treffen?

3
Is het waar dat er in Nederland
gemiddeld per jaar twee baby’s
onnodig sterven? Zo ja, wat gaat u
doen om dit te voorkomen?

4
Wat is het oordeel van de Inspectie
voor de Gezondheidszorg over deze
ontwikkeling?

5
Vindt u het een wenselijke
ontwikkeling dat er, door het tekort
aan gynaecologen en anesthesisten,
steeds meer ziekenhuizen zijn waar
de afdeling verloskunde verdwijnt?
Zo nee, wat gaat u eraan doen om te
voorkomen dat er in de toekomst nog

meer afdelingen verloskunde uit
ziekenhuizen verdwijnen?

6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat
toekomstige moeders in Nederland
dicht bij huis kunnen bevallen en dat
er ook voldoende specialistische zorg
in het ziekenhuis aanwezig is?

7
Geeft deze ontwikkeling voldoende
aanleiding om te concluderen dat er
meer opleidingsplaatsen nodig zijn
voor gynaecologen? Zo nee, waarom
niet?

8
Bent u bereid deze vragen vóór het
algemeen overleg over ketenzorg
verloskunde op 15 oktober a.s. te
beantwoorden?

1 Website Medicalfacts, 21 september 2009:
«Verloskundige spoedzorg in Nederland is een
ramp».
http://www.medicalfacts.nl/2009/09/21/
verloskundige-spoedzorg-in-nederland-is-
een-ramp/
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